



Date: 11 June 2020
19 Shawal 1441
Ref: 10 / 10 / 217 / 2020

التاريخ: 11 يونيو 2020 م
الموافق: 19 شوال 1441 هـ
الإشارة: 2020 / 217 / 10 / 10

To: Chief Executive Officer

السيد/ الرئيس التنفيذي المحترم

Boursa Kuwait

بورصة الكويت

Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

Subject: Response to News

الموضوع: التعقيب على الأخبار

Kuwait Banking Association Announcement

إعلان اتحاد مصارف الكويت

Non-Distribution of Cash Dividends for FYE 2020

عدم توزيع أرباح نقدية للسنة المالية 2020

In reference to the above, and in interest of Kuwait Finance House "KFH" at adhering to Article (4-4-1) 'Response to News' of Chapter 4 'Disclosure of Material Information' of CMA Executive Bylaws Book 10 (Disclosure and Transparency), and in response to the press published in Kuwait News Agency (KUNA) on 10 June 2020 regarding (The non-distribution of dividends for the FYE 2020), KFH would like to report the following:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي "بيتك" على الإلتزام بالمادة (1-4-4) الخاصة بالتعامل مع الأخبار من الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال، وتعقيباً على الخبر المنشور بوكالة الأنباء الكويتية (كونا) بتاريخ 10 يونيو 2020 تحت عنوان (عدم توزيع أرباح عن السنة المالية 2020)، يفيد بيتك بما يلي:

- Distribute profits or not is based on a recommendation from the Board of Directors to the General Assembly at its annual meeting which is to be held after the end of the financial year, as per the provisions of the Companies Law No. (1) of 2016. Whereas the financial year did not end yet, the Bank is not in a position to hold the Annual General Assembly meeting. Therefore, no recommendation was issued by the Board of Directors in this concern, and the news subject of this comment was not presented to our Bank before its release.
- It is worth mentioning to refer to the statement made by His Excellency the Governor of the Central Bank of Kuwait 'CBK', as published in Al-Qabas newspaper on 10 June 2020, when he was asked about this issue, His Excellency emphasized that this issue is optional for every bank. Each bank has the option to decide benefiting from the CBK's measures pertaining to easing the regulatory requirements or not.

- إن توزيع الأرباح من عدمه إنما يكون بناءً على توصية من مجلس الإدارة للجمعية العامة في إجتماعها السنوي الذي ينعقد بعد إنتهاء السنة المالية وذلك عملاً بأحكام القانون رقم (1) لسنة 2016، وحيث لم تنتهي السنة المالية فإن البنك ليس بصدد عقد إجتماع للجمعية العامة السنوي، ومن ثم فلم تصدر أي توصية عن مجلس الإدارة في هذا الشأن، وأن الخبر محل هذا التعقيب لم يعرض على مصرفنا قبل نشره.
- تجدر الإشارة إلى ما أكد عليه معالي محافظ بنك الكويت المركزي، على نحو ما هو منشور في جريدة القبس بتاريخ 10 يونيو 2020 لدى سؤاله بشأن هذا الموضوع، من أن هذه المسألة إختيارية لكل بنك، يقرها على ضوء إستفادته من قرارات بنك الكويت المركزي المتعلقة بتخفيف المتطلبات الرقابية من عدمه.

Best Regards,

Ahmed Soud Al Kharji

Acting Group Chief Executive Officer

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام،

أحمد سعود الخرجي

الرئيس التنفيذي للمجموعة بالتكليف